

快速启用向导

立即连接冰箱到晶御智能

1 下载晶御智能应用程序 并按照说明进行操作





您还可以通过微信小程序使用晶御智能。

2) 扫描此处,连接晶御智能应用程序





您的二维码 | 扫描此处

如果您使用晶御智能微信小程序,请跳过这一步。

如有任何疑问请访问 www.home-connect.cn 或拨打晶御智能服务热线 400 828 9898



晶御智能的精选优点

- → 随时随地通过应用程序控制您的 冰箱。
- → 如冰箱门长时间打开,您会收到一条应用程序通知。
- → 采购时激活智能速冷/速冻 到家 时即可为您采购的食品提供理想 条件!

Quick Start Guide

Connect your fridge-freezer with Home Connect today

1 Download the Home Connect app and follow the instructions





You can also use Home Connect via the WeChat Mini Program.

Scan here to connect with the Home Connect app





Your QR-Code | Scan here

Please skip this step, if you use Home Connect via the WeChat Mini Program.



Selected benefits of Home Connect:

- → You can use your app to control and monitor your fridge-freezer from anywhere.
- → If you have left the door open, you will receive a notification.
- Activate super cooling/freezing when you are out shopping to create the perfect conditions for your purchases when you arrive home.

Do you have questions? Then visit us at www.home-connect.cn Or contact the Home Connect service hotline 400 828 9898